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PROTOKÓŁ NR 18/20 

POSIEDZENIA KOMISJI SPRAW SPOŁECZNYCH I ZDROWIA  
RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania-  
z dnia 29 lipca 2020 r. 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14.30 i trwało do godz. 15.30 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta 
Gryfiński Wojciech Konarski, Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar, Sekretarz Powiatu Andrzej 
Krzemiński, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Prezes Zarządu Spółki Szpital Powiatowy  
w Gryfinie Piotr Ignaciuk, Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lorenowicz-Bień, Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie Bogusława Florek, 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma. Posiedzenie otworzył, 
stwierdził kworum i posiedzenie w trybie zdalnym obradowania poprowadził przewodniczący 
Sławomir Terebecki. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów 
uchwał na XIX sesję Rady Powiatu w Gryfinie oraz zapoznanie się z aktualną informacją 
przedstawianą przez przedstawiciela Zarządu Powiatu na temat postępów rozbudowy Szpitala 
Powiatowego w Gryfinie oraz z aktualną sytuacją dot. pracy i sytuacji finansowej szpitala. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 18 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia Rady Powiatu  
w Gryfinie - zdalny tryb obradowania  -  został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 16/20 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
jednogłośnie (4 za, 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
Protokół nr 17/20 posiedzenia Komisji Spaw Społecznych i Zdrowia został przyjęty 
większością głosów (3 za, 0 przeciw, 1 wstrz. się). 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XIX sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ogłoszenia jednolitego 
tekstu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński 
(druk nr 2/XIX);  

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień 
powiedziała, że projekt uchwały porządkuje regulamin wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński przyjęty w 
2009 roku. Od tego czasu było sześć zmian, ostatnie w maju br. Stąd potrzeba ogłoszenia 
tekstu jednolitego w celu ułatwienia czytania regulaminu. Uchwała jest porządkująca i nie 
wnosi żadnych zmian. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lorenowicz-Bień. 
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II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2020 r. (druk  
nr 3/XIX);  

Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że sprawozdanie z realizacji planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2020 r. zostało przygotowane przez Komisję 
Rewizyjną. Kontrole odbywają się zgodnie z planem kontroli na 2020 r. Komisja zrealizowała 
w tym okresie jedną kontrolę wykorzystania urlopów Starosty Gryfińskiego, Wicestarosty 
Gryfińskiego, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie, Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie oraz naczelników Starostwa Powiatowego w Gryfinie 
(na podstawie informacji uzyskanej od pracodawcy) za lata 2018-2019. Załączony został 
materiał poglądowy – który stanowi wystąpienie pokontrolne, z którego wynika że urlopy są 
wykorzystywane na bieżąco. Pozostałe dni niewykorzystanego urlopu na koniec roku, 
zgodnie z Kodeksem pracy wykorzystywane są do dnia 30 września następnego roku 
kalendarzowego. Większa ilość dni urlopu pozostałego na koniec roku najczęściej związana 
jest z przebywaniem danego pracownika na zwolnieniu lekarskim, jednakże zaległy urlop 
sukcesywnie jest wykorzystywany.  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia statutu  

dla Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie (druk nr 4/XIX);  
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie Bogusława Florek przedstawiła projekt 
uchwały. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie Bogusława 
Florek. 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie nr XIX/209/2008 z dnia 29 maja 2008 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie na rzecz Gminy Gryfino w drodze darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 5/XIX); 

 
Wicestarosta Gryfiński Ewa Dudar powiedziała, że w dniu dzisiejszym, po posiedzeniu 
komisji stałej Rady Powiatu, do projektu uchwały wprowadzone zostały następujące zmiany 
w paragrafie 1 pkt. 2 zostało na końcu zdania dopisane „i zadań własnych gminy”. Jest to 
zmieniona wersja projektu uchwały. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt wraz ze zmianami 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Radny Jerzy Miler zgłosił uwagę do użytego spójnika, zamiast „oraz” użycie „lub”  
w zdaniu „sportu lub innych zadań własnych gminy”. 
 
Do posiedzenia dołączył się Radny Zbigniew Szmaja (4+1=5). 



3 
 

V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest część tej samej 
nieruchomości (druk nr 6/XIX);  

 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że w przypadku gdy po umowie 
zawartej na czas oznaczony nieprzekraczający 3 lat, strony zawierają kolejne umowy, których 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Powiatu w Gryfinie. 
Projekt uchwały umożliwia Zarządowi Powiatu zawarcie na czas nieoznaczony, kolejnej 
umowy dzierżawy pomieszczenia biurowego, usytuowanego na II piętrze budynku 
zlokalizowanego na nieruchomości położonej w obrębie 3 miasta Chojna, przy ulicy 
Dworcowej 1, stanowiącej własność powiatu. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej niektórych odcinków dróg powiatowych i zaliczenia ich  
do kategorii dróg gminnych (druk nr 7/XIX);  

 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma powiedział, że projekt 
uchwały w takiej formie pozytywnie przyjęła Gmina Stare Czarnowo. Uchwała pozbawia 
kategorii drogi powiatowej następujące odcinki dróg powiatowych: droga powiatowa  
nr 1355Z Nieznań – Żelewo, droga powiatowa nr 1352Z Szczecin – Kołowo – Śmierdnica,  
na odcinku: od drogi 1350Z – do drogi 1353Z. Wymienione drogi zaliczone zostają  
do kategorii dróg gminnych. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma. 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2020 rok (druk nr 8/XIX);  

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedstawione w projekcie uchwały 
zmiany budżetu w większości dotyczą wniosków złożonych przez jednostki organizacyjne 
powiatu, jak również wydziały starostwa powiatowego. W związku z otrzymanymi środkami 
powiat dokonuje zwiększenia planu dochodów i wydatków. Wniosek Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie dotyczy zwiększenia dochodów i wydatków w sprawie 
akceptacji przez PFRON projektów (zadania własne, finansowanie – środki PFRON):  
na zagospodarowanie terenu wokół siedziby Warsztatów Terapii Zajęciowej - 8 714,30 zł,  
na zakup samochodu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych przez 
Stowarzyszenie Dom z Sercem - 92 250,00 zł. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Gryfinie w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w wysokości  
63 410,00 zł, dotyczy zatwierdzonego przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 
projektu pn.: „Może MY możemy” w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie jednostek 
samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie”. 
Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie w sprawie zwiększenia planu 
dochodów i wydatków w kwocie 57 117,81 zł, przeznaczonych na finansowanie kosztów 
obsługi zadań, o których mowa w ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych  
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z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem CIVID-19, innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanymi nimi sytuacji kryzysowych. Wniosek Naczelnika Wydziału Zarządzania 
Drogami w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków w kwocie 94 953,32 zł, 
dotyczących inwestycji pn. „Budowa chodnika w ciągu ulicy Szkolnej w Żabnicy  
na odcinku od ul. 3 Maja do kościoła parafialnego, o dł.260 mb” w związku z brakiem 
dofinansowania zewnętrznego planowanego pierwotnie z Dolnoodrzańskiej Inicjatywy 
Rozwoju Obszarów Wiejskich; w związku z brakiem planowanego pierwotnie 
dofinansowania zewnętrznego inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1402Z 
Rosnowo-Gogolice-Chełm Górny, na odcinku od km:11+755 do km: 12+505, dł. 0,75 km”, 
zmniejsza się wydatki o kwotę 50 000,00 inwestycji pn. Przebudowa odcinka drogi 
powiatowej nr 1409Z Warnice-Stare Łysogórki, na odcinku od km: 21+870 do km: 23+870” 
w związku z brakiem planowanego pierwotnie dofinansowania zewnętrznego; z oszczędności 
na zadaniu dotyczącym remontów cząstkowych dróg zmniejsza się wydatki: Dział, 600, 
Rozdział 60014 § 4270 o kwotę 14 229,18 zł. W związku z otrzymanymi od Ministerstwa 
Finansów środkami z rezerwy subwencji ogólnej w mniejszej wysokości niż zaplanowano 
pierwotnie oraz w związku ze zwiększeniem wartości zadania w wyniku rozstrzygnięć 
przetargowych, jak również koniecznością zabezpieczenia środków na sfinansowanie nadzoru 
inwestorskiego inwestycji pn. „Przebudowa obiektów inżynieryjnych w ciągu drogi 
powiatowej nr 1549Z Banie-Rów, wraz z dojazdami na odcinku od km: 0+845 do km: 
1+745” zmniejsza się dochody: dział 600, Rozdział 60014 § 6180 o kwotę 1 200 000,00 zł, 
zwiększa się dochody: Dział 758, Rozdział 75802 § 6180 o kwotę 1 099 000,00 zł, zwiększa 
się wydatki: Dział 600, Rozdział 60014 § 6050 o kwotę 67 503,15 zł. Na wniosek Naczelnika 
Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych wprowadza się do planu 
finansowego środków w wysokości 3 443,84 zł, zdeponowanych na rachunku depozytowym 
przy Starostwie Powiatowym w Gryfinie pochodzących z gwarancji ubezpieczeniowej 
należytego wykonania umowy z dnia 09.06.2014 r. na zadaniu pn. „Modernizacja III piętra 
budynku internatu przy ZSP 2 w Gryfinie”. Środki zostały przekazane przez TU UNIQUA na 
podstawie żądania wypłaty z tytułu gwarancji z powodu nieusunięcia wad i usterek przez 
wykonawcę i zostaną wykorzystane do wykonania ekspertyzy budowlanej i wydania zaleceń 
co do sposobu likwidacji usterek, które skutkują obniżoną wydajnością działania systemu 
wentylacji w pomieszczeniach w internacie przy Zespole Szkół Ponadpodstawowych  
w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk nr 9/XIX);  
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zgodnie ze zmianami w budżecie w 2020 
roku, dokonano zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 
2020-2039. Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zakresu i formy informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego i kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze roku budżetowego (druk  
nr 10/XIX);  
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Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w związku ze zmianami jakie były  
w ustawie o finansach publicznych od 2013 roku, proponuje podjęcie nowej uchwały  
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Gryfińskiego i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze roku 
budżetowego, która zawiera już usystematyzowanie tabel i załączników oraz dopasowanie ich 
do obowiązującego stanu prawnego. Traci moc uchwała nr XXIV/180/2013 Rady Powiatu 
w Gryfinie z dnia 23.05.2013 r. w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Powiatu Gryfińskiego i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  
za I półrocze roku budżetowego. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy w inwestycji drogi powiatowej 
Banie-Rów został ujęty jeden odcinek drogi? Jaka jest długość tego odcinka? 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że tak jak w zeszłym roku został 
wytypowany kolejny, jeden odcinek ze względu na koszty rzędu 2,4 miliona złotych. Jest to 
odcinek 900 metrów od miejscowości Banie w kierunku Piaseczna. Jeżeli sytuacja finansowa 
na to pozwoli w przyszłym roku powiat będzie aplikował o kolejne środki. 
  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(5 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
X. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 11/XIX).  

 
- brak pytań. 
 
Ad.4 Aktualna informacja przedstawiana przez przedstawiciela Zarządu Powiatu  

na temat postępów rozbudowy Szpitala Powiatowego w Gryfinie oraz z aktualną 
sytuacją dot. pracy i sytuacji finansowej szpitala. 

 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że na dzień dzisiejszy nie zostały 
jeszcze zakończone prace związane z budową murka oporowego z elementów 
prefabrykowanych, który w około 50% jest już wykonany. Nie została także dokończona 
jeszcze budowa drogi przeciwpożarowej. Nie dokonano przekucia pomiędzy nowym i starym 
budynkiem szpitala. Zaistniały problem pomiędzy głównym wykonawcą a podwykonawcą, 
jest natury finansowej - brak przepływów pieniężnych za ostatnie faktury. W celu rozwiązania 
problemu w zeszłym tygodniu zorganizowane zostało spotkanie wykonawca-podwykonawca, 
w którym Powiat brał udział jako mediator. Na spotkaniu ustalono, że przepływy finansowe 
zostaną wznowione w kilku etapach. Jako pierwsze miało nastąpić rozliczenie się wykonawcy 
z podwykonawcą za dodatkowe prace, które zostały już wykonane. Z otrzymanych informacji 
wynika, że te płatności zostały już uregulowane. Kolejnym etapem ma być przekazanie 
dokumentacji w postaci oświadczeń mówiących o dokonanych rozliczeniach z dalszymi 
podwykonawcami robót i przelewów od podwykonawcy dla podwykonawców. Następnym 
krokiem będzie spotkanie, na którym zostanie określone dokładnie, jaki zakres prac zleconych 
podwykonawcy został wykonany. I te prace zostaną zapłacone, zgodnie z deklaracją złożoną 
przez głównego wykonawcę. Takie działania umożliwią Powiatowi dokonania rozliczenia  
z wykonawcą, co jest możliwe dopiero z chwilą gdy jest on rozliczony z podwykonawcami. 
Cała ta sytuacja przedłuża termin zakończenia prac inwestycyjnych, nie z winy Powiatu. 
Kolejny problem wynikł z przeprowadzonej kontroli przedstawicieli straży pożarnej, która 
dokona odbioru inwestycji w przypadku jeżeli zostaną wykonane prace w starej części 
budynku, które były zalecone w 2013 roku. W chwili obecnej czekamy na dokumentację 
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mówiącą o zakresie wymaganych prac, co zostanie przeanalizowane pod kątem już 
spełnionych wymogów oraz braków. Wówczas przystąpią do wykonania tych prac, w celu 
zakończenia inwestycji i dokonania odbioru.  
 
Radna Teresa Sadowska zapytała, dlaczego te prace do tej pory nie zostały wykonane. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
odpowiedział, że w części zostały one wykonane, a w części są odstępstwa od decyzji straży 
pożarnej. W chwili obecnej oczekuje na dokumenty ze straży pożarnej. Sprawa jest w toku. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, dlaczego wykonawca nie rozliczał 
się z podwykonawcą. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że wykonawca oficjalnie nie 
podawał przyczyn, a mogło to wynikać z problemów finansowych wykonawcy, czyli firmy 
Komputronik Biznes Sp. z o.o. Na początku roku sąd podjął decyzję o wprowadzeniu 
postępowania sanacyjnego w Komputronik Biznes Sp. z o.o. i ma to związek z kontrolą 
finansową przeprowadzoną w tej firmie. Okazało się że mają zaległości z lat poprzednich,  
i muszą oddać pokaźną kwotę z rozliczenia Vat-u do Skarbu Państwa. Przez co stawiane są 
dodatkowe obostrzenia w realizacji płatności. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki zapytał, czy stanowi to zagrożenie  
dla inwestycji. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że zakres wykonanych prac jest już 
bardzo duży i obojętnie czy w chwili obecnej zarządza tą firmą sąd czy zarząd firmy to nie 
opłaca się im nie skończenie inwestycji. 
 
Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. Piotr Ignaciuk 
powiedział, że jeżeli chodzi o sytuację finansową szpitala to od 1 lipca br. NFZ dodaje 3%  
z przeznaczeniem na wzmożony reżim sanitarny. Procentowy dodatek stosowany jest do 
każdego rachunku wstawionego przez szpital do NFZ. Również od 1 lipca zostanie poznana 
nowa wartość kontraktu ryczałtowego. A jest to dodatkowe finansowanie w ochronie zdrowia 
obiecane przez rząd. Średnio stanowi to 400 000 złotych na szpital powiatowy, ale nie może 
być zaburzona praca szpitala. Z powodu zawieszenia oddziału ginekologiczno-położniczego 
może być różnie, należy ostatecznie poczekać. Następują żądania podwyżek na każdym 
szczeblu pracowników szpitala. Pojawia się także problem związany z brakiem rękawic 
nitrylowych, gdyż wykorzystanie od początku pandemii wzrosło o 300%, a także ich cena 
również bardzo wzrosła. Szpital posiłkuje się darami z Fundacji Siepomaga czy pana 
Wojewody. W tej chwili na rynku tylko jedna firma ma takie rękawice w sprzedaży, stąd taka 
wysoka ich cena. Trwają prace nad uruchomieniem oddziału ginekologiczno-położniczego, 
znalazła się chętna osoba do poprowadzenia go. Jednak w chwili obecnej ze względu na okres 
urlopowy trudno jest dopiąć grafik. Jeżeli chodzi o decyzję pana Wojewody, szpital starał się 
o maksymalny okres zawieszenia oddziału. Pan Wojewoda nie wyraził na to zgody. W tej 
chwili decyzja została zaskarżona do Ministra Zdrowia. Niewiele pozostało czasu. Nadal 
szpital poszukuje lekarzy na oddziale chorób wewnętrznych, a także lekarza neurologa,  
co umożliwiłoby otwarcie poradni neurologicznej w Gryfinie lub w Chojnie. Od 1 sierpnia br. 
na oddziale chirurgicznym zmienia się lekarz zarządzający. Również wzmocni się kadra 
nocnej i świątecznej opieki zdrowotnej. Na oddziale wewnętrznym zostały zatrudnione dwie 
pielęgniarki. Dodał, że dzięki uprzejmości pana Starosty i pani Skarbnik, którzy 
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zorganizowali spotkanie z przedstawicielami banku, zarząd spółki mógł porozmawiać  
o ewentualnym leasingu na sprzęt medyczny m.in. na dwa aparaty usg. Obecnie czeka  
na projekt takiej umowy z bankiem. Do szpitala dotarły dwa kardiomonitory zakupione  
w ramach dotacji z PGE. W sumie od marca br. zostały wymienionych 5 takich aparatów. 
Szpital zakupił nowe KTG dla oddziału ginekologiczno-położniczego i zamierza zakupić 
drugie KTG dla poradni. Z bieżących spraw to odświeżany jest oddział ginekologiczno-
położniczy poprzez drobne remonty. Czerwona strefa została wyprowadzona z zawieszonego 
oddziału ginekologiczno-położniczego, która została przeniesiona do dwóch namiotów  
na zewnątrz (użyczonych dzięki uprzejmości straży pożarnej), przebywają tam osoby  
z podejrzeniem Covid-19, których nie ma tak dużo, a także osoby które mają zrobiony test do 
planowej operacji i czekają na wynik. 
 
Wideokonferencję opuścił Prezes Zarządu Spółki „Szpital Powiatowy w Gryfinie” Sp. z o.o. 
Piotr Ignaciuk. 
 
Ad. 6 Bieżące nadzorowanie zagadnień związanych z zabezpieczeniem świadczeń 
medycznych na terenie Powiatu Gryfińskiego w 2020 r. w tym: 
a) zabezpieczenia świadczeń medycznych z zakresu POZ, nocnej i świątecznej opieki    
zdrowotnej, 
b) świadczeń lekarzy specjalistów, w tym usług stomatologicznych, 
c) organizacji i funkcjonowania Pogotowia Ratunkowego, 
d) pracy aptek,  
e) organizacji i finansowania dodatkowych świadczeń medycznych i badań 
realizowanych przez Powiat. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że wszyscy członkowie komisji 
otrzymali informację pn. Bieżące nadzorowanie zagadnień związanych z zabezpieczeniem 
świadczeń medycznych na terenie Powiatu Gryfińskiego w 2020 r., stanowiącą załącznik  
nr 3. Temat zrealizowany został z planu pracy komisji. Po zapoznaniu się z informacją 
komisja nie zgłosiła żadnych pytań. 
 
XI. Sprawy różne, informacje i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący komisji Sławomir Terebecki powiedział, że wszyscy członkowie komisji 
otrzymali pismo Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie  
dot. odwiedzin mieszkańców w domach pomocy społecznej na terenie powiatu gryfińskiego 
w czasie trwania pandemii, a także pismo od Wojewody Zachodniopomorskiego,  
w odniesieniu do stanowiska konwentu Powiatów Województwa Zachodniopomorskiego  
z dnia 13 maja 2020 r. w/s dostosowania miesięcznej kwoty dotacji z budżetu wojewody  
na utrzymanie pensjonariusza w DPS do kosztów rzeczywistych, zał. nr 4, 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski uzupełnił odnośnie projektu uchwały Rady Powiatu 
w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu w Gryfinie nr XIX/209/2008 z dnia  
29 maja 2008 r. w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie na rzecz Gminy Gryfino  
w drodze darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk  
nr 5/XIX), że Gmina Gryfino jest tym żywotnie zainteresowana i na bieżąco dosyła rzeczy  
i swoje sugestie. Rada Powiatu jest władna decydować o tym, co i w jakim zakresie  
w uchwale dotyczącej darowizny powinno być zawarte. Oprócz autopoprawki, o której 
mówiła pani Wicestarosta to również zostanie złożona autopoprawka w zakresie 
uzasadnienia, ponieważ pan Burmistrz nie chciałby aby w uzasadnieniu było zapisane,  
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że ta inwestycja – budowa hali sportowo-widowiskowej jest odmienna od ustaleń zawartych 
w porozumieniu. Fakty są niezmienne, a to czy będzie czy nie będzie tego zapisu, nie wpłynie 
na stan faktyczny, jaki wynikał z porozumienia a tym co zostało w rezultacie wybudowane. 
Zapewne w tym zakresie zostanie złożona autopoprawka. Niestety występuje tutaj pewna 
rozbieżność w tym, co Gmina chciałaby żeby ten zakres zadań, który jest przypisany Gminie 
był bardzo ogólny, a radni Powiatu w większości chcieliby by zapis był dosyć precyzyjny  
i szczegółowy, żeby ta nieruchomość faktycznie służyła tym celom, skoro była darowana, 
celom które powiat widzi za ważne. W międzyczasie również wyjaśniana jest interpretacja 
spójnika „oraz”, by móc prawidłowo rozumieć zapisy. Z uzasadnienia do uchwały jasno 
wynika, że intencją Powiatu jest przekazanie tej nieruchomości na trwale Gminie, nawet 
gdyby tam w przyszłości nie było liceum. A może się okazać, że ktoś nie czytał uzasadnienia, 
to w uchwale spójnik „oraz” będzie inaczej interpretowany. 
 
Radna Teresa Sadowska powiedziała, że powiat musi się zabezpieczyć przed tym,  
by w przyszłości nie został oskarżony o jakąś niegospodarność majątkiem. Zapisy należy  
z pewnością dointerpretować. 
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 15.30. 
 
Protokół sporządziły: 
 
Dominika Konopnicka 
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